
Mötesanteckningar från
LSK Fotboll 5- och 7-manna kommittén  
2015-05-20

Pkt Aktivitet Ansv När
Närvarande
P05 Gunnar Gustafsson
F03 Anna Hjertstedt
F06 Karolina Härle
P06 Anneli Ingvarsson
P03 Ulrika Örjestam
P08 Nina Hallberg
F08 Jimmy Rosander
P07 Erik Gustavsson
F07 Pär Myrinder

Sammankallande: Andreas Berggren, Tomas Flygare P04
Förslag till stående dagordning
1. Genomgång av föregående protokoll
2. Information från styrelsen
3. Information till styrelsen
4. Arbetsfördelning/säsongsplanering
5. Avrapportering

- Från Lagen
- Linghems cupen
- Fotbollsskolan
- Materialbehov/inköpsbehov
- Domaransvarig
- Uppstarten av nya lag
- Rustning/Avrustning planer
- Distributionslista
- Seriespel o sammandrag
- Träningstider

6.   Övriga frågor
7.   Nästa möte
     

1 Genomgång av föregående protokoll
Inga synpunkter framfördes.

2 Information från styrelsen
Gunnar G informerade om ledarträff i höst 17/10 ca kl. 14 med 
avslutande middag.  Maria Crantz LFC, samt 2:e tränare är 
inbjudna att föreläsa. 

Framtidsgruppen
Anna H informerade om att de jobbar på att få bättre 
framförhållning när det gäller datum.
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Ett arbete pågår för att få mer liv och rörelse på Linghem. Anna 
efterfrågade feedback.

Nya lag. Kaos med bollar. F05 har haft det turbulent på tränarsidan 
+ att det inte följts upp ordentligt.

Det bestämdes att Erik Gustavsson tar kontakt med Magnus 
Petterson  eller Ulf Strand och ordnar bollar.

Vi måste ha fungerande förråd.
Förslag från framtidsgruppen att alla får en egen boll. Stort svinn 
idag. Bör märkas med lag och namn. Togs emot positivt från 5- 
och 7-manna mötesdeltagare.

Uppmana att ta med egen boll om möjligt, så länge.

Info om C-diplom. Uppmaning till alla ledare att gå! 
Sök redan nu till i höst.

Storträning 29/5. Duktiga tränare med ungdomsledare erbjuds, 
men svårt med ansvarig. Behövs en person till.

Anna informerade om Östra nätverket för att fånga och starta 
samarbete. För att minska  problemen med spelaravhopp i de äldre 
åldrarna.

Efterlysning – marknadsansvarig för att leta sponsorer och 
vara kontakt med företagen. Känner du dig manad, tveka inte att 
höra av dig!

3 Information till styrelsen 
Problem med bollar. Studsade direkt. 5- och 7-manna har ansvar 
att fixa bollar.

4 Arbetsfördelning/säsongsplanering
Behöver vi nytt ansvar för materialansvarig?
Hemsida dålig info ang. materialansvarig.5- och 7-manna har 
ansvar att fixa info.

Inventering av antal spelare, tränare och andra ledare föreslogs – 
kommer en enkät i höst.

2



Mötesanteckningar från
LSK Fotboll 5- och 7-manna kommittén  
2015-05-20

Hör av er om det är något som inte fungerar för tillfället!

5 Avrapportering

Lagen:
F03: Rullar på bra, fått tillskott på tränarfronten.
P05: 25 spelare. Tappat 2 men minst 2 nya. Funkar bra med 
tränare. Mycket matcher
F06: 4 tränare + lagledare. 16 tjejer. Ser bra ut. 2 lag igång. 
P06: 19 killar. 3 tränare + lagledare.
P03: Några nya. 3 tränare + lagledare. Stabilt
P08: 4 fasta tränare + 2 extra.  29 grabbar. Alla sugna på att spela. 
Eget sammandrag 30 maj. Saknar bollar!
F07: 23 tjejer.  2 tränare plus diverse grupper.
P07: 28 grabbar. 6 aktiva ledare + kassör och föräldragrupp. 
Funkar bra.
F08: 18 tjejer. 4 tränare + 1 lagledare/kassör + föräldragrupp. Cup 
innan sommaren.
F05: 4 tränare (sedan april) + kassör  16 tjejer. Känns positivt nu!
P04: Funkar bra

Linghems cupen
Helgen V32 – Linghems cupen!  
Vinning ground samma helg. Kräver god logistik för tränare.
Fungerar bra om man vill enligt Anna H.

Fotbollsskolan
Arbete pågår för fullt.
 
Materialbehov
Skåp till Linghem och Himnaskolan. 
Vill någon köpa in skåp? AJs kan leverera ? 2 st krävs.

Domaransvar
P03.  Lars-Åke Otter gör ett bra jobb.
Har utbildat domare. Finns stort intresse att få döma mer!

Uppstart av nya lag
P09 första idag, föräldramöte nästa vecka. 
F09 Uppstart har varit. 

Rustning/Avrustning planer
Fick stänga B-plan ett tag. Ingen träning på A-plan.
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2 st 7-manna mål saknas. Finns på Åkerbo.
2 st 5-manna från Åkerbo till Lingheden.
P04 ansvariga. (Fråga vaktmästare)
. 
Varför inga mål på Trast? Önskemål fortsatt skötsel av Trast. 
Förslag flytta 2 mål från Himna tillbaka till Trast. 
Nytt förslag: Kommunen borde ordna spontanfotbollsmål på Trast. 

Diket har rensats.

6 Övriga frågor
Avgifter Skall betalas in senast 31/5.

Diskussion om försäljningen i kiosken.
Knäckebröd, yoghurt?

Kom ihåg att fylla i SISU listorna!

7 Nästa möte

P04 är sammankallande under 2015 och kallar till nästa möte 
under september månad.
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Sammankallande/ordförande
Tomas Flygare

Sekreterare
Andreas Berggren
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